
Rada Miasta Wlocfawek

Protok6l nr LLlzOLg

Xl Sesja w dniu 25 czerwca 2019

Obrady rozpoczqto 25 czerwca 2019 o godz. 09:00, a zakonczono o godz. 15:03 tego samego

dnia.

W posiedzeniu wziqto udziat 20 cztonk6w.

Obecni:

1. Jacek Bulawa

2. tens€u+qbc*yriski

3. Mariola Gawlowska

4. Andrzej Golqbieski

5. Krzysztof Grzqdziel

6. Joanna Hofman'KuPisz

7. Je+esfaurHspele

8. Dariusz Jaworski

9. Agnieszka Jura - Walczak

10. Piotr Kowal

11. Krrys=tef Kewalski

12. Stanisfaw Krzemieniewski

13. Zbigniew Lewandowski

14. Krystian tuczak

15. f6ref4Ae+ie++&i

16. Wanda Muszalik

17. Arkadiusz Piasecki

18. Elibieta Rutkowska



19. Ewa Szczepafiska

20. Malgorzata Szymafi ska

21. DanielTobjasz

22. Stanislaw Wawrzonkoski

23. Katarzyna Zarqbska

24. Janss+Ji6lkrys*i

25. Piotr Zwolifiski

Ad.1
Sprawy organizacyjne.

a) otwarcie sesji
przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski otworzyl obrady Xl sesji Rady

Miasta wloclawek, witajqc Prezydenta Miasta dr Marka wojtkowskiego, Zastqpcow

prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani Domiceli Kopaczewskiej oraz

pani dr Barbary Moraczewskiej, Skarbnika Miasta Paniq Honoratq Baranowska, Sekretarza

Miasta Paniq wiestawq Konopczyriskq a tak2e zebranych na sali urzqdnik6w, przedstawicieli

medi6w, mieszkaric6w miasta oraz radnych uczestniczqcych w obradach'

b) stwierdzenie quorum

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta stwierdzit, 2e na stan 25

radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listq obecnoSci 1-9 radnych, a zatem

obrady sesyjne w dniu 25 czerwca br' sq prawomocne'

Lista obecno5ci radnych podczas obrad Xl sesji Rady Miasta stanowi zatqcznik do protokolu'

c) przyjqcie protokolu z obrad X sesji

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie

Informacji pubticznej Urzqdu Miasta udostqpniony byt do wglqdu protokol z obrad X sesji Rady

Miasta wfoclawek Vlll kadencji, kt6ra odbyla siq w dniu 1'4 maja 201'9 roku, z kt6rym radni

mogli siq zapoznai i wnie6i ewentualne uwagi. Nie zgtoszono uwag, poprawek i uzupetniefi'

d) zmiany do porzqdku obrad Xl sesji

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, i2 uwzglqdniajqc wniosek Prezydenta Miasta

proponuje wprowadzenie w punkcie nr 2L porzqdku obrad uchwalq zmieniajqcq uchwalq w

sprawie regulaminu utrzymania czysto6ci i porzqdku na terenie Gminy Miasto Wfoclawek'

Ponadto Przewodniczqcy Rady wyjaSnil, 2e w przypadku akceptacji przez Radq Miasta ww'

zmiany, zostanie ogtoszona przerwa w obradach sesyjnych, podczas kt6rej projekt

proponowanej uchwaly zostanie rozpatrzony i zaopiniowany przez Komisje Gospodarki

Miejskiej i Ochrony Srodowiska.
Wobec braku zgtosze6 innych zmian do porzqdku obrad Xl sesji Przewodniczqcy Rady Miasta

podd al pod glosowa n ie przedstawionq propozycjq'



Gfosowano wniosek w sprawie:
zmiany porzqdku obrad Xl sesji dotyczqcej rozszerzenia obrad o projekt uchwaly zmieniajqcej

uchwatq w sprawie regulaminu utrzymania czystoici i porzqdku na terenie Gminy Miasto

Wfoclawek.

Wvniki glosowania

ZA:19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wvniki imienne:
zA (1e)

Jacek Butawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanistaw Krzemieniewski,

Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepanska,

Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Piotr

Zwolifrski

NTEOBECNT (6)

Janusz Dqbczyriski, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, J6zef

M azierski, Janusz Zi6tkowski

W rezultacie glosowania porzqdek obrad Xl sesji Rady Miasta zostai rozszerzony o uchwalq

zmieniajqcq uchwalq w sprawie regulaminu utrzymania czystoici i porzqdku na terenie Gminy

Miasto Wloctawek i bqdzie procedowany w punkcie nr 2L porzqdku obrad'

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnojci miasta w okresie miqdzysesyinym'

prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawit Radzie Miasta informacjq z dzialalnoici

miasta w okresie miqdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od 14 maja do dnia 25 czerwca br'

br. i przedstawia siq nastqPujqco:

W omawianym okresie zawarte zostaly 4 umowy dotyczqce udzielenia zam6wienia

publicznego. Miqdzy innymi umowa na remont ogrodzenia i budowq parkingu przy Szkole

podstawowej nr 14. Zadanie wykona Przedsiqbiorstwo Handlowo Usfugowe DAWBUD Adam

lwariski z siedzibq we Wtoctawku za kwotq 283.400,00 zl brutto. 7 czerwca zawarto umowQ z

firmq Zaklad Instalacji Sanitarnych i CO Roboty Budowlane Ochmaiski Ryszard z siedzibq we

Wloclawku na budowq infrastruktury lekkoatletycznej przy Zespole Szk6t Nr 11. Wartofi

umowy to ponad 190 tysiqcy ztotych brutto. lnwestycja bqdzie ukoticzona w ciqgu dw6ch

miesiqcy od dnia zawarcia umowy.

22 maja Narodowy Fundusz Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie oglosit

Listq rankingowE przedsiqwziqi zakwalifikowanych do dofinansowania w ramach naboru

programu priorytetowego ,,GEPARD ll - transport niskoemisyjny". Nasz wniosek pod nazwq

,,Opracowanie Strategii rozwoju elektro mobilnoSci dla miasta Wtoctawek" uzyskat

maksymalnq liczbq punkt6w, plasujqc siq na 4 pozycji listy na 218 wniosk6w' Warto5i



przewidywanego dofinansowania wynosi 100 000 zl, co stanowi L00% koszt6w
kwalifikowanych. Trwajq negocjacje warunk6w umowy o dofinansowanie.
28 maja u zbiegu ul. KoSciuszki i placu Wolno5ci oddano do u2ytku pierwszy miejski parklet -

wsp6lfinansowany z mikro grantu udzielonego w ramach Programu Wsparcia Projektow

Lokalnych. Przywofany program jest realizowany w ramach Gminnego Programu Rewitalizacji

Miasta Wlociawek na lata 2018-2028.
Trwa otwarty konkurs ofert na realizacjq zadania pn. ,,Ztota rqczka dla Wloclawskich

Senior6w". Realizator zadania bqdzie zajmowal siq Swiadczeniem drobnych, konkretnych

ustug naprawczych dla os6b starszych. Przewidywana pula (rodk6w wynosi 40.000 zi.

W ramach Programu Pomocy Osobom Pokrzywdzonym na lata 2019-2021 w mie(cie otwarto
punkt pomocy osobom pokrzywdzonym przestQpstwem oraz im najbli2szym. O6rodek dziala

w lokalu miejskim przy ul. Ko5ciuszki 26. Prowadzony jest przez Fundacjq ,,Dies Mei", Projekt

oferuje wsparcie prawne, psychologiczne, socjalne i mieszkaniowe ofiarom przestQpstw, ich

rodzinom oraz 5wiadkom. Wsparcie finansowane jest z Funduszu SprawiedliwoSci'

17 czerwca wrQczone zostaly Stypendia Prezydenta Miasta Wlocfawek w roku szkolnym

21t8/21tg, kt6re zostaty przyznane zgodnie ze stosownq Uchwalq Rady Miasta. Po dokonaniu

oceny formalnej i merytorycznej wniosk6w stypendium otrzymalo 21 uczni6w szk6t z terenu

miasta Wtoctawek: 6 uczni6w ze szk6t podstawowych,T uczni6w z gimnazj6w oraz 8 uczniow

ze szk6t ponadgimnazjalnych.

Do najbli2szego piqtku trwa nab6r wniosk6w o udzielenie dotacji na roboty budowlane

polegajqce na remoncie lub przebudowie oraz na prace konserwatorskie i restauratorskie w

odniesieniu do nieruchomoici niewpisanych do rejestru zabytk6w dla wta6cicieli lub

u2ytkownik6w wieczystych nieruchomo6ci poto2onych w obszarze Specjalnej Strefy

Rewitalizacji. Trwa r6wnie2 nab6r wniosk6w o przydzial lokalu z mieszkaniowego zasobu

Gminy Miasto Wloctawek. Osoby zainteresowane mogE skfadai wnioski do 30 czerwca.

W celu systematycznego podnoszenia jako6ci obstugi mieszkaric6w Wydzial Geodezji i

Kartografii od 25 lutego do L0 maja przeprowadzit monitoring wniosk6w o wydanie

dokument6w i udostqpnienie danych z ewidencji grunt6w i budynk6w a tak2e kopii

material6w zasobu geodezyjnego i kartograficznego oraz licencji okre6lajqcych mo2liwosci

wykorzystania tych material6w. W oznaczonym okresie wptynqto 547 wniosk6w' W dniu

zlo2enia wniosku zatatwiano od 26 do 45 procent spraw. Ka2da osoba, kt6ra przyje2d2a z innej

miejscowoSci lub zgtasza potrzebq uzyskania dokumentu albo materiatu zasobu ,,od rgki" jest

obslu2ona w dniu zto2enia wniosku. Pozostale wnioski sE realizowane w kolejnym dniu -

wnioskodawcy wybierajq dogodny dla siebie termin odbioru dokument6w lub material6w.

Tylko nieliczne wnioski obejmujqce du2e obszary sq obstugiwane w dtu2szym okresie

uzgodnionym z wnioskodawcq (np. wnioski projektant6w sieci uzbrojenia terenu).

Najwa2niejszym wydarzeniem w sportowym 2yciu Wlocfawka byla historyczna obrona

mistrzowskiego tytulu przez koszykarzy Anwilu Wtoctawek w rozgrywkach ekstraklasy

mq2czyzn. Natomiast jeSli chodzio 2ycie kulturalne, to zakoriczyty siq cieszqce siq bardzo du2q

frekwencjq Dni Wloctawka. Prezydent Miasta podziqkowaf wszystkim, kt6rzy byli

zaanga2owani w organizacjq Swiqta Miasta.
ponadto prezydent Miasta zapowiedzial tegorocznq edycjq Wloclawskiego Bud2etu

obywatelskiego., kt6ry startuje 1 lipca, Mieszka6cy bqdq mieli 3 tygodnie na skladanie

propozycji. Od tego roku nastqpiq zmiany w formule Bud2etu Obywatelskiego, m.in. nie ma

podzialu terytorialnego - jest tylko pula og6lnomiejska a po weryfikacji merytorycznej bqdzie

mo2liwo6i odwolania siq od wynik6w. Szczegoty i harmonogram dostQpne sE na stronie

\,y_,qw,wl oc I a wq k. p I.



W dvskusii nad przedstawiona informacia wzieli udziaf:

- radna Pani Mariola Gawlowska,
- radny Pan Dariusz Jaworski,
- Prezydent Miasta Pan dr Marek Wojtkowski,
- Zastqpca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska,
- Zastqpca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki,

Ad.3
Informacja Dyrektora Wojew6dzkiego Szpitala Specjalistycznego we Wloclawku na temat
dzialal no6ci instytucji.

W tym punkcie porzqdku obrad obszernej informacji dotyczEcej dzialalnosci plac6wki

medycznej jakq jest Wojewodzki Szpital Specjalistyczny przy ul. Wienieckiej we Wloclawku

udzielil Dyrektor Szpitala Pan Marek Bruzdowicz,

Natomiast Pani Karolina Welka Zastqpca Dyrektora dokonala prezentacji multimedialnej

informujqcej m.in. o inwestycjach prowadzonych na terenie plac6wki'

W dvskusii nad przedstawiona informacia wzieli udziat:

- radna Pani Joanna Hofman-Kupisz
- radna Pani Ewa Szczepariska

- radna Pani Wanda Muszalik
- Prezydent Miasta Wfoctawek dr Marek Wojtkowski
- radna Pani Mariola Gawlowska
- Dyrektor Wojew6dzkiego Szpitala Specjalistycznego we Wloclawku Pan Marek Bruzdowicz

- radny Pan Krystian Luczak

- Dyrektor Wojew6dzkiego Szpitala Specjalistycznego we Wfoctawku Pan Marek Bruzdowicz

Ad.4
Sprawozdanie Powiatowego Urzqdu Pracy we Wlocfawku z realizacji programu promocji

zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy za rok 2018.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonata Pani Anna Jackowska Zastqpca

Dyrektora Powiatowego Urzqdu Pracy we Wfociawku.

Opinia Komisii statei Radv Miasta

Przedlo2one Sprawozdanie rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia,

Rodziny i Opieki Spolecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca

Komisji radna Ewa Szczepaf ska.

ponadto nad Sprawozdaniem procedowala tak2e Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego

wypracowujqc pozytywnq opiniq w przedmiotowej sprawie, kt6rq przedstawil Radzie Miasta

Przewodniczqcy Komisji radny Arkadiusz Piasecki.



Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Wobec braku zgloszefi do udziafu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

gtosowanie Sprawozdanie Powiatowego Urzqdu Pracy we Wtoclawku z realizacji programu

promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy za rok 2018.

Gfosowano w sprawie:

Sprawozdania z realizacji programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy

za rok 2018,

Wyniki glosowania

7A 20, PRZECIW:0, WSTRZYMUJq Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI:5

Wvniki imienne:

zA (20)

Jacek Bufawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanistaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta

Rutkowska, Ewa Szczepaiska, Matgorzata Szymaiska, Daniel Tobjasz, Stanislaw

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Piotr Zwoliriski

NtEOBECNT (s)

Janusz Dqbczyriski, Jarostaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Zi6fkowski

po zakofczeniu procedury glosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowat, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania Sprawozdanie Powiatowego Urzqdu Pracy we

Wloclawku z realizacji programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy za

rok 2018, zostalo przyjqte przez Radq Miasta w przedto2onym brzmieniu.

Ad.5
Raport o stanie Gminy Miasto Wloclawek za rok 2018.

Ad.5
Uchwafa w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Wloclawek wotum zaufania.

Wprowadzenia do zagadnienia dotyczqcego Raportu o stanie Gminy Miasto Wtoclawek za rok

2019 dokonala Pani Daria Figurska Dyrektor Wydzialu Rozwoju Miasta'

Opinie Komisii statvch Radv Miasta

Raport o stanie Gminy Miasto Wloclawek za 201"8 roku rozpatrzyfy oraz pozytywnie

zaopiniowaly komisje state Rady Miasta.



- W imieniu Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta pozytywnE opinie w powy2szej

sprawie przedstawita radna Pani Katarzyna Zarqbska, Przewodniczqca Komisji.

- W imieniu Komisji Edukacji pozytywna opiniq przedstawifa radna Pani Wanda Muszalik,
Przewodniczqca Komisji.

- W imieniu Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej pozytywnE opiniq zaprezentowala
Przewodniczqca Komisji radna Pani Ewa Szczepaiska.

- W imieniu Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska pozytywnq opiniq przedstawit

Przewodniczqcy Komisji radny Pan Piotr Kowal.

- W imieniu Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego pozytywnq opiniq zaprezentowai

Przewodniczqcy Komisji radny Pan Arkadiusz Piasecki.

- W imieniu Komisji Rewitalizacjiopiniq pozytywnE przedstawila Przewodniczqca Komisji radna

Pani Agnieszka Jura - Walczak

- Natomiast w imieniu Komisji Kultury i Sportu pozytywnA opinig na temat ww. zagadnienia

przedstawil Wiceprzewodniczqcy Komisji radny Pan Daniel Tobjasz.

Po zaprezentowaniu opinii wypracowanych na temat Raportu o stanie Gminy Miasto

Wloclawek za rok 2078 przez komisje Rady Miasta, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Pan

Stanistaw Wawrzonkoski przytoczyt unormowania prawne jakie towarzyszE temu zagadnieniu'

Poinformowal, 2e stosownie do art. 28 aa ustawy z dnia 8 marca 1990r, o samorzqdzie

gminnym rada gminy rozpatruje raport podczas obrad sesyjnych, w trakcie kt6rych

podejmowana jest uchwata rady gminy w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium

w6jtowi. Raport rozpatrywany jest w pierwszej kolejno6ci. Nad przedstawionym raportem o

stanie gminy przeprowadza siq debatq. W debacie nad raportem o stanie gminy radni

zabierajq gtos bez ograniczefi czasowych. W debacie nad raportem o stanie gminy mieszkaf cy

gminy moga zabierai. Mieszkaniec, kt6ry chciafby zabrac gtos w trybie okre5lonym sktada do

przewodniczqcego rady pisemne zgtoszenie, poparte podpisami w gminie powy2ej 20 000

mieszkafc6w- co najmniej 50 os6b. Mieszkaricy sq dopuszczani do glosu wedlug kolejno6ci

otrzymania przez przewodniczqcego rady zgloszenia. Liczba mieszkaric6w mogEcych zabrai

gfos w debacie wynosi 15, chyba, 2e rada postanowi o zwiqkszeniu tej liczby. Ze strony

mieszkaic6w nie wptynqty zgloszenia do zabrania gtosu w debacie.

Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta wyja5nil, 2e po zakoficzeniu debaty nad raportem o

stanie gminy rada gminy przeprowadza glosowanie nad udzieleniem w6jtowiwotum zaufania.

Uchwafq o udzieleniu w6jtowi wotum zaufania rada gminy podejmuje bezwzglqdnq

wiqkszo$ciq gtos6w ustawowego sktadu rady gminy, Niepodjqcie uchwaly o udzieleniu

w6jtowi wotum zaufania jest r6wnoznaczne z podjqciem uchwaly o nieudzieleniu wojtowi

wotum zaufania. W przypadku nieudzielenia w6jtowi wotum zaufania w dwoch kolejnych

latach rada gminy mo2e podjqi uchwalq o przeprowadzeniu referendum w sprawie odwolania

w6jta.
Na zakoficzenie wypowiedzi Przewodniczqcy Rady Miasta stwierdzit, i2 otwiera debatq na

temat Raportu Gminy Miasto Wtoctawek za rok 2018 i poprosil Radnych o zgtaszanie siq do

zabrania glosu w debacie.



W dyskusii nad ww. zagadnieniem wzieli udzial:

- radny Dariusz Jaworski
- radny Zbigniew Lewandowski
- radny Piotr Kowal
- radna Ewa Szczepariska

- radna El2bieta Rutkowska
- radny Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem)

Po wyczerpaniu zgloszeri do udziafu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

gfosowanie uchwalq w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Wlocfawek wotum zaufania.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Wloclawek wotum zaufania'

Wvniki gfosowania

ZA: !4, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE Sl[: 5, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (14)

Jacek Butawa, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian tuczak,

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, E12bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata

Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJE SIE (s)

Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski, Dariusz Jaworski, Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew

Lewandowski

BRAK GTOSU (1)

Krzysztof Grzqdziel

NtEOBECNI (s)

Janusz Dqbczy6ski, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Zi6tkowski

przewodniczqcy Rady Miasta gratulujqc Prezydentowi Miasta udzielonego wotum zaufania

poinformowal, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjqta przez

Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Na zakofczenie procedowania tego punktu porzqdku obrad glos zabrat Prezydent Miasta

dr Marek Wojtkowski, kt6ry ustosunkowaf siq do wypowiedzi przedm6wc6w, dziqkujqc



jednocze5nie za zaufanie jak r6wnie2 i za krytyczne gfosy, kt6re przyjmowane sq z nalezytq

uwagq i bqdq wykorzystane w przyszlo6ci.

Ad.7
Uchwafa w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Wfoclawek za 2OL8

rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budietu miasta Wlocfawek za 2018 rok.

Ad.8
Uchwala w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Wlocfawek za 2018 rok.

W tym punkcie porzqdku obrad gtos zabral Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski, kt6ry

poinformowal, 2e realizujqc postanowienia ustawy o finansach publicznych przedktada

Wysokiej Radzie sprawozdawanie z wykonania bud2etu za ubiegly rok, informacjq o mieniu

oraz roczne sprawozdanie finansowe. Prezydent Miasta wyja5nil, i2 uchwalony w dniu 16

stycznia 201.8 r. bud2et na 2018 r. przewidywal plan dochodow na poziomie 63L mln zf., a

wydatki w wysokoi ci 557 mln zl, w tym wydatki majqtkowe w wysoko6ci 85 mln zl, ti' L2,94%

wydatkow og6tem, deficyt ustalono na poziomie ponad 25 mln zl'

planowano zaciqgnqi kredyt w wysoko6ci 64 mln zl, w tym na splatq wczeiniej zaciqgniqtych

kredyt6w ponad 38 mln zt. Po zmianach dokonanych w ciqgu roku bud2etowego zwiqkszono

dochody do wysokoSci ponad 659 mln zt, to jest o ponad 28 mln zl (zwiqkszenia dotyczyfy

gl6wnie zadafi w zakresie pomocy spolecznej i pomocy rodzinie), wydatki zwiqkszono do

wysoko5ci prawie 686 mln zt, zwiqkszajqc deficyt do poziomu prawie 27 mln zl'

po rozliczeniu wykonania bud2etu za 2Ot7 oraz uwzglqdnieniu dokonanych zmian w

dochodach i wydatkach, zmieniono plan przychod6w i rozchod6w ustalajqc ostatecznie

potrzeby kredytowe miasta na kwotq 27 mln zt na pokrycie deficytu bud2etowego.

Uchwalony bud2et, wedlug stanu na dzier{ 3t.t2.2}t8 roku, po stronie dochod6w wykonano

w 99,7 %, natomiast wydatki wykonano w 93,3 Yo.

Pomimo zalo2onego deficytu wypracowano nadwy2kq bud2etowE w wysokoici ponad 17 mln

zi. Natomiast zadtu2enie zmniejszyto siq w stosunku do ubieglego roku o 8,3 mln zi'

Prezydent Miasta poinformowal, ie dochody bie2qce na zadania wlasne wykonano w

wysokoici 520 mln zt, tj. 103 %o planu, w tym otrzymane dotacje na zadania wfasne stanowity

25 mln zt,tj.4,7% dochod6w wlasnych bie2qcych.

wptywy z podatk6w i oplat wynosify 136 mln zl i stanowily 25% dochod6w wlasnych'

Najwy2szy wskalnik uzyskano z tytulu optat adiacenckich 725 %, najwy2sze ponadplanowe

wykonanie w warto6ciach bezwzglqdnych odnotowano z tytufu podatku od nieruchomo6ci

os6b prawnych o prawie 6 mln zf.

Najni2sze wykonanie 50,1. % zaewidencjonowano z tytulu podatku od czynno6ci

cywilnoprawnych od os6b prawnych.

Udziaty w podatku dochodowym od os6b prawnych i fizycznych (clT i PIT) otrzymali(my w

wysoko6ci 135 mln zt, co stanowi LO5 % planowanej wielkoSci, tj' o 7 mln zt wiqcej'

Natomiast na zadania zlecone otrzymali6my Srodki w wysoko5ci prawie 99 mln zl, giownie byty

to zadania z zakresu pomocy spolecznej, w tym 51 mln zt Swiadczef wychowawczych, 38 mln

zl :iwiadczeri z funduszu alimentacyjnego. Na zadania rzqdowe otrzymali5my kwotq prawie 15

mln zl, w tym na utrzymanie Paristwowej Stra2y Po2arnej 12 mln zl.

Ze Srodk6w UE na realizacjq zadan bie2qcych otrzymaliSmy 4,6 mln zl'

ogotem w 201.8 roku wydatkowano ponad 540 mln zl,zti.:93,3% planu.



Zadania wtasne wykonano na kwotq 527 mln zl,ztego wydatki bie2qce stanowily 458 mln zt,

tj. 94,7 %. Najwiqkszy udziat miala o5wiata i edukacyjna opieka wychowawcza, na kt6rq
przeznaczono224 mln zl, tj.48,9 %wydatk6w bie2qcych na zadania wfasne. Z kwoty 224mln
zl na wynagrodzenia wydatkowano o 12 mln zl wiqcej ni2 w roku 2017 tj. 166 mln zl, co

stanowito (74%) wydatk6w na te dzialy, natomiast na dotacje dla innych organ6w
prowadzqcych plac6wki o5wiatowe wydatkowano 29 mln zl (I3%l. Subwencjq o6wiatowq

otrzymaliSmy w wysokoici 145 mln zl, tj. o ok. 2 mln wigcej ni2 w roku 2Q17.

Kolejnq dziedzinq anga2ujqcq znaczne Srodki bud2etowe tj. 3I % sq zadania z zakresu

pomocy spolecznej, polityki spolecznej i rodziny. Ze t75 mln zt przeznaczonych na te zadania

ponad L mln ztzrealizowano jako zadania rzqdowe, a 95 mln zl jako zadania zlecone (gt6wnie

z zakresu wsparcia rodzin 500+; 300+; Swiadczenia alimentacyjne).
Na utrzymanie lokalnego transportu zbiorowego wydatkowano ponad 22 mln zi, dochody ze

sprzeda2y usiug wyniosty ponad 6 mln zf, tj. ok. L/3 poniesionych koszt6w.

Na zadania zwiqzane z zarzqdem d169 wydatkowano 10 mln zt, w tym na remonty i utrzymanie

dr6g ponad 8 mln zt.

Gospodarka zasobem mieszkaniowym zaanga2owafa 22 mln zt. Wplywy z tytutu najmu lokali

toniecalel-3mln zl,4Oo/okoszt6wutrzymaniazasobuponosi bud2etgminy.Zaleglo6ciwobec

miastaztegotytuluwynoszq50mlnzf iwzrostywstosunkudoubieglegoroku o7,9mlnzl,
co oznacza wzrost rocznego zwiqkszenia zadfu2enia, jest to 60 Yo rocznego dochodu z tego

tytulu. Na remonty zasobu mieszkaniowego wydatkowano ponad 7 mln zl'

Z bud2etu miasta ponosimy dodatkowo 3,2 mln zl z 15,7 mln zt koszt6w zwiqzanych z

gospodarkq odpadami, przychody z tytulu oplat wynoszq !2,5 mln zt, tj. 80 % wydatk6w,

odnotowano wzrost o 0,9 pkt % dochod6w w stosunku do roku 2017.

plan wydatk6w majqtkowych po zmianach ustalono w wysoko6ci prawie 88 mln zl, do 31

grudnia zaanga2owano prawie 69 mln 21,ti.78,4 % planowanej wysoko5ci.

Udzial wydatk6w majqtkowych w stosunku do wydatk6w og6lem na zadania wfasne wyni6st

13,L%.
Najwiqksze naklady przeznaczono na zadania zwiqzane z infrastrukturq drogowq 29 %

planowanych wydatk6w majqtkowych, dla zadari zwiqzanych z poprawq warunkow w

placowkach o6wiatowych 28 % planowanych naktad6w, ponadto 3,6 mln zl zaplanowano na

realizacjq zadari wzbogacajqcych ofertg plac6wek opiekuficzo -wychowawczych w ramach

zadad z zakresu tworzenia i funkcjonowania 2tobkow'

W ramach wydatk6w majqtkowych wykonano:

- Scie2ki rowerowe w ciqgu ul. Plockiej

- przebudowq ul. Grodzkiej
- miejsca postojowe w ciqgu ul. Planty ll

- chodnik od ul. tubnej do ul. Dziewi6skiej
- przedtu2enie ul. Brzezinowej do pofqczenia z ul. Mielqciriskq i ul. Letniq do Al. Jana Pawta ll

(2015-2018) wedtug programu niskoemisyjnego - | etap

- przebudowq ul. Zachodniej wrazz budowq kolektora deszczowego do rzeki Lubieriki

- przebudowq ul. Brzegowej, ul. Dziewi6skiej, drogi wewnqtrznej do Przedszkola Publicznego

Nr 30
- zmodernizowano 10 budynkow komunalnych poprzez wykonanie c.o, przebudowq instalacji

wodno - kan., elewacji, przebudowq pokryi dachowych
- sfinansowano zakup samochodu specjalistycznego do patroli ekologicznych dla Stra2y

Miejskiej
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- zakupiono przy dofinansowaniu ze Srodk6w PFRON-u 9-osobowy samoch6d specjalnie
przystosowany do przewozu os6b niepelnosprawnych, w tym na w6zkach inwalidzkich dla

Domu Pomocy Spotecznej we Wloclawku ul. Dobrzyf ska 102

- przy dofinansowaniu Srodk6w zewnqtrznych realizowano termomodernizacjq budynk6w
u2ytecznoSci publicznej w tym budynki o5wiaty oraz budowq nowych plac6wek opiekudczo -
wychowawczych tak zwanych ,,L4"
Prezydent Miasta poinformowat tak2e, 2e wraz ze sprawozdaniem z wykonania bud2etu
przedktada r6wnie2 sprawozdanie finansowe, informacjq o mieniu komunalnym oraz

informacjq o ksztattowaniu siq wieloletniej prognozy finansowej.
Przez caty rok bud2etowy zar6wno dochody jak i wydatki podlegafy bie2qcej kontroli

zarzqdczej utrzymujqc wtaSciwe relacje o kt6rych mowa w ustawie o finansach publicznych.

Wobec powy2szego Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski wni6sl o przyjqcie przedlo2onych

sprawozdafi.

Nastqpnie glos zabrata Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta Wfoclawek, kt6ra

zapoznata obecnych z Uchwalq Nr 16/5/201-9 Sktadu Orzekajqcego Nr 10 Regionalnej lzby

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia l-8 kwietnia 20L9 roku sprawie wyraienia opinii o

przedlo2onym przez Prezydenta Miasta Wloclawek sprawozdaniu z wykonania bud2etu miasta

za 2Ot8 rok wraz z informacjq o stanie mienia Jednostki.

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Wtoctawek z wykonania bud2etu za rok 2018 bylo

przedmiotem obrad komisji statych Rady Miasta Wtoclawek. A zatem pozytywne opinie w

przedmiocie procedowanego zagadnienia przedstawili :

-Wiceprzewodniczqcy Komisji radny DanielTobjasz w imieniu Komisji Kultury i Sportu,

- Przewodniczqca Komisji radna Wanda Muszalik w imieniu Komisji Edukacji,

- przewodniczqca Komisji radna Ewa Szczepariska w imieniu Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki

Spolecznej,

- Przewodniczqcy Komisji radny Piotr Kowal w imieniu Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony

Srodowiska,

- przewodniczqcy Komisji radny Arkadiusz Piasecki w imieniu Komisji Porzqdku Prawnego i

Publicznego,

- Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska w imieniu Komisji Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta,

- Przewodniczqcy Komisji radny Jacek Bufawa w imieniu Komisji Rewizyjnej,

- Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka Jura - Walczak w imieniu Komisji Rewitalizacji'

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski poinformowat, 2e wniosek

Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Wtoctawek za 2018 rok byl

przedmiotem badania Regionalnej lzby Obrachunkowej. W zwiqzku z tym Pan Przewodniczqcy

oczytal treSi Uchwaly Nr t7 /Krl2O79 Skladu Orzekajqcego Nr 10 Regionalnej lzby
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Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia lL czerwca 201.9 roku, kt6ry pozytywnie zaopiniowat
wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wloctawek w sprawie udzielenia absolutorium
Prezydentowi Miasta Wtoclawek z wykonania bud2etu miasta za 201.8 rok.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniami.

Wobec braku chqtnych do udzialu w dyskusji, pomimo dwukrotnego skierowania zapytania

przez Przewodniczqcego Rady do radnych o zabranie glosu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady

Miasta stwierdzil, i2 debatq jaka odbyla siq nad Raportem o stanie Miasta mo2na potraktowai
jako dyskusjq r6wnie2 na procedowany temat, gdy2 dotyczyla ona tak2e sprawozdania z

wykonania budietu oraz sprawozdania finansowego, a zatem mo2na uznai temat za

wyczerpany.

A zatem Przewodniczqcy Rady Miasta poddai pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie

zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Wtoctawek za 2018 rok wraz ze

sprawozdaniem z wykonania bud2etu miasta Wtociawek za 201.8 rok.

Glosowano w sprawie:

Uchwafy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Wtoclawek za 2018 rok

wraz ze sprawozdaniem z wykonania bud2etu miasta Wloclawek za 2018 rok.

Wvniki gfosowania

ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE Sl[: 5, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (1s)

Jacek Bulawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krystian t"uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepariska, Malgorzata Szymaiska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Piotr Zwolitiski

WSTRZYMUJE SIE (s)

Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Dariusz Jaworski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew

Lewandowski

NTEOBECNt (s)

Janusz Dqbczyriski, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Ziolkowski

po zakofczeniu procedury gfosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.
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Nastqpnie przechodzqc do kolejnego glosowania tj. do gfosowania nad uchwatq w sprawie
absolutorium dla Prezydenta Miasta za20L8 rok, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanislaw
Wawrzonkoski wyja5nil, 2e do podjqcia tej uchwaly konieczna jest bezwzglqdna wiqkszo5i
gtos6w ustawowego skfadu Rady, o czym m6wi art. 28a ust. 2 ustawy o samorzqdzie gminnym.

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie uchwalq w sprawie

absolutorium dla Prezydenta Miasta Wtoctawek za 2018 rok.

Glosowano w sprawie:

Uchwatq w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Wfoclawek za 2018 rok.

Wvniki gfosowania

7A: t5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJq SIQ: 5, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (1s)

Jacek Bulawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krystian t-uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepariska, Malgorzata Szymadska, Daniel Tobjasz, Stanisfaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Piotr Zwolifi ski

WSTRZYMUJE SrE (s)

Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski, Dariusz Jaworski, Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew

Lewandowski

NTEOBECNT (s)

Janusz Dqbczyriski, Jarostaw Hupato, Krzysztof Kowalski, Jozef Mazierski, Janusz Zi6lkowski

Po zakoriczeniu glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie

przeprowadzonego glosowania uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Koriczqc procedowanie nad ww. zagadnieniami Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanislaw

Wawrzonkoski pogratulowaf Prezydentowi Miasta uzyskania absolutorium z wykonania

bud2etu miasta za rok 201.8, poinformowat tak2e, i2 ogtasza przerwq w obradach sesyjnych,

proszEc jednoczeinie, aby w trakcie przerwy odbyly swoje posiedzenia: Komisja Edukacji oraz

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska.

IJ

Przerwa w obradach Xl sesii Radv Miasta



Wznowienie obrad sesvinvch po przerwie.

Ad.9
Uchwafa zmieniajqca uchwafq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wlocfawek na 2019

rok wraz z autopoprawkq.

Ad.10
Uchwafa zmieniajqca uchwafq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata 2019- 2030 wraz z autopoprawkq.

Wprowadzenia do zagadnieri zwiqzanych ze zmianami bud2etowymi miasta wraz z

autopoprawkq oraz Wieloletniq Prognozq Finansowq r6wnie2 z autopoprawkq dokonala Pani

Honorata Baranowska Skarbnik Miasta.

Opinie Komisii statvch Radv Miasta

Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na

2019 rok wraz z autopoprawkq rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu,

Rozwoju i Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca

Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Nastqpnie pani radna Katarzyna Zarqbska przedstawita r6wnie2 pozytywnE opiniq jakq

wypracowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta do projektu uchwaty zmieniajqcej

uchwatq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019- 2030 wraz z

autopoprawkq.

projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wtoctawek na

2019 rok wraz z autopoprawkq rozpatrzyfa tak2e oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja

Edukacji. Opiniq w tej sprawie przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna

Wanda Muszalik.

pani przewodniczqca Komisji Edukacji przedstawita r6wnie2 pozytywnE opiniq o projekcie

uchwaly zmieniajqcej uchwafq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata 2019- 2030 wraz z autopoprawkq.

Nastqpnie przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera dyskusjq nad ww'

zagadnieniami.

Wobec braku zgfoszeri do udzialu w dyskusji PrzewodniczEcy Rady Miasta poddat pod

gf osowa n ie projekt procedowa nej uchwaty dotyczEcy zm i a n bu d2etowych.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wtoctawek na 2019 rok

wraz z autopoprawkq.
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Wvniki giosowania

7A:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (20l'

Jacek Butawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanistaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta

Rutkowska, Ewa Szczepaf ska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Piotr Zwolifi ski

NTEOBECNT(s)

Janusz Dqbczyriski, Jarostaw Hupato, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Zi6lkowski

Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowai, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

W nastqpnej kolejno(ci Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie projekt uchwaty

dotyczqcy zmian w WPF.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata 20L9- 2030 wraz z autopoprawkq.

Wvniki etosowania

7A:20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (20)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanistaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta

Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanisfaw

Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Piotr Zwoli6ski

NTEOBECNt (s)

Janusz Dqbczyriski, Jaroslaw Hupato, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Zi6tkowski
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Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.11
Uchwala w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szk6f podstawowych z wyjqtkiem szk6f

specjalnych oraz okreilenia granic obwod6w publicznych szk6l podstawowych

obowiqzujqcy od 1 wrzeinia 2019 roku, dla kt6rych organem prowadzqcym jest Gmina

Miasto Wloclawek.

Wprowadzenia do projektu uchwaly jak w uzasadnieniu dokonata Pani Agnieszka

Biafopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Ed ukacji.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Edukacji. Opiniq w tej

sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Wanda Muszalik.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww'

zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowan ie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szk6t podstawowych z wyjqtkiem szk6t

specjalnych oraz okre6lenia granic obwod6w publicznych szk6l podstawowych obowiqzujqcy

od l- wrze6nia 2019 roku, dla kt6rych organem prowadzqcym jest Gmina Miasto Wloclawek.

Wvniki efosowania

ZA: !9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (ls)

Jacek Butawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski,

Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepanska,

Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Piotr

Zwolifiski

BRAK GTOSU (1)

Agnieszka Jura - Walczak

NTEOBECNT (5)
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Janusz Dqbczyriski, Jarostaw Hupato, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Zi6fkowski

Po zakofczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.12
Uchwafa w sprawie kryteri6w i trybu przyznawania nagr6d dla nauczycieli za ich osiqgniqcia

w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opieku6czej.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonata Pani Agnieszka Biatopiotrowicz Dyrektor Wydziafu

Ed u kacj i.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji. Opiniq w tej

sprawie przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Wanda Muszalik.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera dyskusjq nad ww.

zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszed do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

gtosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie kryteri6w i trybu przyznawania nagr6d dla nauczycieli za ich osiqgniqcia w

za kresie pracy dyda ktycznej, wychowawczej i opieku rl czej.

Wvniki elosowania

7A: !8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 2, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (18)

Jacek Butawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew

Lewandowski, Krystian t-uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepafska, Matgorzata Szymadska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Piotr

Zwolir{ski

BRAK GTOSU (2)

Piotr Kowal, Daniel Tobjasz

NTEOBECNT (5)

t7



Janusz DQbczyriski, Jaroslaw Hupato, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Zi6lkowski

Po zakofczeniu procedury gfosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu,

Ad.13
Uchwala w sprawie wyraienia zgody na przystqpienie, zfoienie wniosku i realizacjq przez

Gminq Miasto Wloclawek projektu ,,Ksztatcenie zawodowe" wsp6lfinansowanego w
ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na

lata 2014 - 2O2O, Oi priorytetowa 10 Innowacyjna Edukacja, Dzialanie 10.2. Ksztalcenie

o96lne i zawodowe, Poddziafanie - 10.2.3 Ksztalcenie zawodowe.

Przedmiotowe zagadnienie jak w uzasadnieniu do projektu uchwaty zaprezentowala Pani

Agn ieszka Bialopiotrowicz Dyrektor Wydziaiu Ed u kacj i.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji. Opiniq w tej

sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Wanda Muszalik.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.

zagadnieniem.

Wobec braku zgloszei do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

gfosowa nie projekt procedowanej uchwafy.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie, zlo2enie wniosku i realizacjq przez

Gminq Miasto Wlocfawek projektu ,,Ksztatcenie zawodowe" wsp6lfinansowanego w ramach

Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 -

2020, OS priorytetowa 10 Innowacyjna Edukacja, Dzialanie IO.2. Ksztatcenie ogolne i

zawodowe, Poddzialanie - 1.0.2.3 Ksztalcenie zawodowe.

Wvniki stosowania

ZA:20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA(2Ol

Jacek Butawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanistaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta

Rutkowska, Ewa Szczepaf ska, Mafgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Piotr Zwolifiski
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NTEOBECNT (5)

Janusz Dqbczyf ski, Jarostaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Zi6f kowski

Po zakodczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmien iu.

Ad.14
Uchwafa w sprawie wyraienia zgody na realizacjQ przez Gminq Miasto Wloclawek projektu

wsp6ffinansowanego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Operacja Rozw6j - Oi
priorytetowa - l. Osoby mlode na rynku pracy, Dzialanie 1.4 ,,Mlodziei solidarna w

dzialaniu" w ramach konkursu nr POWR.01'04.00-1P.03-00-001/18'

Wprowadzenia do zagadnienia bqdqcego przedmiotem procedowanej uchwaly dokonafa Pani

El2bieta DVnarska Dyrektor Wydziatu Polityki Spolecznej i Zdrowia Publicznego.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
projekt uchwaly rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki

Spolecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna

Ewa Szczepariska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww'

zagadnieniem.

Wobec braku zgfoszeri do udziatu w dyskusji PrzewodniczEcy Rady Miasta poddat pod

glosowanie projekt procedowanej uchwafy.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyraienia zgody na realizacjq przez Gminq Miasto Wloctawek projektu

wsp6tfinansowanego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Operacja Rozw6j - O(

priorytetowa - l. Osoby mlode na rynku prac, Dzialanie 1.4 ,,Mtodzie2 solidarna w dziataniu"

w ramach konkursu nr POWR.01.04.00-lP'03-00-001/18..

Wvniki gfosowania

7A:20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (20)

Jacek Buiawa, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta

Rutkowska, Ewa Szczepaf ska, Matgorzata Szymarlska, Daniel Tobjasz, Stanislaw

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Piotr Zwoli6ski
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NTEOBECNT (s)

Janusz Dqbczyriski, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Zi6tkowski

Po zakofczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwafa zostafa podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.15
Uchwata w sprawie wyraienia zgody na wniesienie aportem do sp6lki MiejskiZesp6l Opieki

Zdrowotnej sp6fka z ograniczonq odpowiedzialno6ciq we Wfoclawku mienia w postaci

nieruchomo6ci gruntowej niezabudowanej oraz podwyiszenia kapitalu zakfadowego.

Zagadnienie bqdqce przedmiotem procedowanej uchwaly przedstawita Pani Kamila

Stomczewska Dyrektor Biura Nadzoru Wla6cicielskiego i Przeksztalcen.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwafy rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji

radna Katarzyna Zarqbska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie otwiera dyskusjQ nad ww'

zagadnieniem.

Wobec braku zgloszef do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod

gtosowanie projekt procedowanej uchwaty,

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na wniesienie aportem do spolki Miejski Zesp6l Opieki

Zdrowotnej sp6tka z ograniczonq odpowiedzialnoSciq we wloctawku mienia w postaci

nieruchomoSci gruntowej niezabudowanej oraz podwy2szenia kapitalu zakladowego'

Wvniki gfosowania

ZA:20, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU:0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (20)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanistaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta

Rutkowska, Ewa Szczepadska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanisfaw

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Piotr Zwolifiski

NTEOBECNT (s)
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Janusz Dqbczydski, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Zi6tkowski

Po zakodczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostala podjgta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.16
Uchwala w sprawie wyraienia zgody na podwyiszenie kapitafu zakladowego w Miejskim
Budownictwie Mieszkaniowym sp6lka z o.o. we Wfocfawku.

Zagadnienie bqdqce przedmiotem procedowanej uchwaly przedstawita Pani Kamila

Sfomczewska Dyrektor Biura Nadzoru Wtaicicielskiego i Przeksztalcen.

Opinia Komisii stafei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji

radna Katarzyna Zarqbska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e otwiera dyskusjq nad ww'

zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

gtosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie wyra2enia zgody na podwy2szenie kapitatu zakladowego w Miejskim

Budownictwie Mieszkaniowym sp6lka z o'o' we Wfoctawku.

Wvniki glosowania

7A:20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (20)

Jacek Bufawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta

Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Matgorzata Szymaf ska, Daniel Tobjasz, Stanisiaw

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (s)

Janusz Dqbczyriski, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Zi6ikowski
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Po zakodczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwata zostata podjQta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmien iu.

Ad.17
Uchwafa w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Wfocfawek uprawniefi do ustalenia

wysoko6ci cen i opfat za korzystanie z systemu wypoiyczalni roweru publicznego -
Wfoclawski Rower Miejski.

Zagadnienie bqdqce przedmiotem procedowanej uchwaty przedstawif Pan Pawet Zy2elewicz

Dyrektor Wydziafu D169 i Transportu Zbiorowego.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
projekt uchwaty rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawit Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji

radny Piotr Kowal.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie otwiera dyskusjq nad ww.

zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

gfosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta wloclawek uprawnieri do ustalenia

wysokosci cen i oplat za korzystanie z systemu wypo2yczalni roweru publicznego - wtoclawski

Rower Miejski.

Wvniki glosowania

7A: !9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (19)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz' Dariusz

Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew

Lewandowski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepaiska, Mafgorzata Szymaiska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski' Katarzyna

Zarqbska, Piotr Zwoli6ski

BRAK GTOSU (1)

Andrzej Golqbieski

NTEOBECNT (s)
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Janusz Dqbczyriski, Jarostaw Hupato, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Zi6tkowski

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwafa zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmien iu.

Ad.18
Uchwafa w sprawie okreilenia warunk6w udzielania bonifikat i wysoko6ci stawek
procentowych od ceny sprzedaiy lokali mieszkalnych, stanowiqcych wlasnoid Gminy Miasto
Wlocfawek.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaty dokonala Pani

Magdalena Stefanowska Dyrektor Wydziatu Gospodarowania Mieniem Komunalnym.

Ooinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozgywnie zaopiniowata Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawit Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji

radny Piotr Kowal.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera dyskusjq nad ww.

zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udziaf:

- radny Zbigniew Lewandowski

Po wyczerpaniu zgloszed do udziafu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

gtosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie okre5lenia warunk6w udzielania bonifikat i wysokoSci stawek

procentowych od ceny sprzeda2y lokali mieszkalnych, stanowiqcych wlasno5i Gminy Miasto

Wtoctawek.

Wvniki elosowania

ZA 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 5, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA {1s)

Jacek Butawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krystian t-uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa

Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Piotr Zwoliriski

L)



WSTRZYMUJE SrE (s)

Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski, Dariusz Jaworski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew
Lewandowski

NTEOBECNT (s)

Janusz Dqbczyriski, Jaroslaw Hupafo, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Zi6tkowski

Po zakofczeniu procedury glosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwafa zostala podjqta przez Radq Miasta w

za proponowanym brzmieniu.

Ad.19
Uchwala w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosk6w o zawarcie umowy najmu w

ramach pomocy paristwa w ponoszeniu wydatk6w mieszkaniowych w pierwszych latach

najmu mieszkania.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonala Pani

Magdalena Stefanowska Dyrektor Wydziatu Gospodarowania Mieniem Komunalnym.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawit Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji

radny Piotr Kowal.

Nastqpnie przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.

zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udziatu w dyskusji PrzewodniczEcy Rady Miasta poddat pod

gfosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosk6w o zawarcie umowy najmu w

ramach pomocy pafistwa w ponoszeniu wydatk6w mieszkaniowych w pierwszych latach

najmu mieszkania.

Wvniki gfosowania

ZA: !9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (1e)

Jacek Bulawa, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Dariusz

Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew
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Lewandowski, Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elibieta Rutkowska, Ewa

Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Piotr Zwoli6ski

BRAK GI.OSU (1)

Mariola Gawlowska

NTEOBECNT (s)

Janusz Dqbczy6ski, Jarostaw Hupato, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Zi6lkowski

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostafa podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.20
Uchwala zmieniajqca uchwafq w sprawie utworzenia jednoosobowej sp6lki Gminy Miasto

Wfocfawek pod nazwE "Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe Sp6tka z ograniczonq

odpowiedzialno5ciq".

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonata Pani Kamila

Stomczewska Dyrektor Biura Nadzoru WtaScicielskiego i Przeksztatceri'

Opinia Komisii statei Radv Miasta
projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawit Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji

radny Piotr Kowal.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e otwiera dyskusjq nad ww'

zagadnieniem.

Wobec braku zgfoszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

gtosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie utworzenia jednoosobowej spotki Gminy Miasto

Wloctawek pod nazwE "Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe Sp6tka z ograniczonq

od powiedzialno6ciq".

Wvniki glosowania

7A: !5, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE Sl[: 5, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (1s)

z5



Jacek Bulawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepafska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJE SIE (s)

Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski, Dariusz Jaworski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew

Lewandowski

NTEOBECNI (s)

Janusz Dqbczyiski, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Ziotkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 21

Uchwala zmieniajqca uchwalq w sprawie regulaminu utrzymania czystoSci i porzqdku na

terenie Gminy Miasto Wloclawek

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaty dokonal Pan Mirostaw

Walicki Dyrektor Wydzialu Gospodarki Komunalnej'

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji

radny Piotr Kowal.

Nastqpnie przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera dyskusjq nad ww'

zagadnieniem.

Wobec braku zgloszefi do udziafu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

gfosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie regulaminu utrzymania czysto5ci i porzqdku na

terenie Gminy Miasto Wloclawek.

Wvniki gtosowania

7A:20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJq Sl[: 0, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (20)
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Jacek Bulawa, Mariola Gawiowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanistaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta

Rutkowska, Ewa Szczepadska, Malgorzata Szymanska, Daniel Tobjasz, Stanislaw

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (s)

Janusz Dqbczyriski, Jaroslaw Hupafo, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Zi6tkowski

Po zakoiczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostafa podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmien iu.

Ad.22.
Uchwafa w sprawie wskazania Wiceprzewodniczqcego Rady Miasta Wfoclawek do

wykonywania czynnoiciw stosunku do PrzewodniczEcego Rady Miasta Wlocfawek.

Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonal Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanislaw

Wawrzonkoski.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
projekt uchwaty rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku Prawnego i

publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny

Arkadiusz Piasecki.

Nastqpnie przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww'

zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszei do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie wskazania Wiceprzewodniczqcego Rady Miasta Wtoctawek do

wykonywania czynnoSci w stosunku do Przewodniczqcego Rady Miasta Wtoclawek.

Wvniki slosowania

ZA,:20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GI'OSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (2o)

Jacek Butawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanistaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta



Rutkowska, Ewa Szczepaiska, Malgorzata Szymaf ska, Daniel Tobjasz, Stanisfaw
Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (s)

Janusz Dqbczyriski, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Jozef Mazierski, Janusz Zi6lkowski

Po zakoiczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.23.
Uchwafa zmieniajqca uchwalq w sprawie ustalenia sklad6w osobowych stalych komisji Rady

Miasta Wloclawek.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonal

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Porzqdku Prawnego i

Publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawif Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny

Arkadiusz Piasecki.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww,

zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

gtosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie ustalenia sktad6w osobowych statych komisji Rady

Miasta Wloclawek.

Wvniki gfosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

7A (20l,

Jacek Bufawa, Mariola Gawfowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta

Rutkowska, Ewa Szczepaf ska, Mafgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Piotr Zwoli6ski
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NTEOBECNT (s)

Janusz Dqbczyf ski, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Zi6lkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.24
Uchwafa w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania Sciek6w na terenie Gminy Miasto

Wtoclawek.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonat

przewodniczqcy Rady Miasta radny stanistaw wawrzonkoski.

Opinia Komisii statei Radv Miasta

Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Porzqdku Prawnego i

publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny

Arkadiusz Piasecki.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, Le otwiera dyskusjQ nad ww'

zagadnieniem.

wobec braku zgfoszefi do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

gfosowanie projekt procedowanej uchwafy.

Glosowano w sprawie:

Uchwafy w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu

Regulaminu dostarczania wody iodprowadzania 6ciek6w na terenie Gminy Miasto wloctawek'

Wvniki glosowania

7A: t9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GLOSU: ]'' NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (1e)

Jacek Bulawa, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski'

Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepanska,

Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Piotr

Zwolitiski

BRAK GLOSU (1)
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Agnieszka Jura - Walczak

NTEOBECNT (s)

Janusz Dqbczyriski, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Zi6lkowski

Po zakoficzeniu procedury gfosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 25

Uchwafa w sprawie likwidacji pomnika - obelisku Pamiqci Dzialalnoici PPS - Lewica im. T.

Rechniewskiego i Pierwszej Konferencji KPP we Wlocfawku w 1918r.

Wprowadzenia do zagadnienia zawartego w tre5ci projektu uchwaly dokonal jej

wnioskodawca radny Pan Dariusz Jaworski.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
projekt uchwaty rozpatrzyta oraz negatywnie zaopiniowata Komisja Porzqdku Prawnego i

publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Wiceprzewodniczqcy Komisji

Kultury i Sportu radny DanielTobjasz.

Nastqpnie przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, Le otwiera dyskusjq nad ww'

zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan KrzYsztof Grzqdziel

- radny Pan Dariusz Jaworski (Ad Vocem)

- radny Pan Piotr Kowal

- radny pan Stanistaw Wawrzonkoski

Po wyczerpaniu zgtoszeri do udzialu dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sPrawie:

Uchwaly w sprawie likwidacji pomnika - obelisku Pamiqci Dzialalno6ci PPS - Lewica im' T'

Rechniewskiego i Pierwszej Konferencji KPP we Wtoclawku w 1918r.

Wvniki gfosowania

7A:5, PRZECIW: l-4, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GI'OSU: ]', NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (s)
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Jacek Bulawa, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski, Dariusz Jaworski, Stanisiaw

Krzemieniewski

PRZECTW (14)

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian

Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,

Malgorzata Szymahska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Piotr

Zwoli6ski

BRAK GTOSU (1)

Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNt (s)

Janusz Dqbczyriski, Jarostaw Hupato, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Ziotkowski

Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf' 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwafa nie zostata podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.25
Uchwafa zmieniajqca uchwalq w sprawie podzialu 6rodk6w Paistwowego Funduszu

Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek na realizacjq

w 2019 roku zadari na rzecz os6b niepefnosprawnych'

Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonal Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego

Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku'

Qpinia Komisii statei Radv Miasta
projekt uchwaly rozpatrzyia oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki

Spolecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna

Ewa Szczepanska.

Nastqpnie przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie otwiera dyskusjq nad ww'

zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

glosowanie projekt procedowanej uchwaty'

Glosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie podziaiu 6rodkow Paristwowego Funduszu

Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wtoclawek na realizacjq w

20L9 roku zadaf na rzecz os6b niepelnosprawnych'

Wvniki slosowania

3l



ZA:19, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (1s)

Jacek Bulawa, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanistaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski, Krystian t-uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta

Rutkowska, Ewa Szczepadska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska

BRAK GTOSU (1)

Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (s)

Janusz Dqbczyriski, Jarostaw Hupato, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Zi6lkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.27
Uchwala zmieniajqca uchwafq w sprawie ustalenia szczeg6lowych zasad ponoszenia

odpfatnoici za Swiadczenia w formie pobytu w o5rodkach wsparcia i mieszkaniach

chronionych prowadzonych przez Gmine Miasto Wfoclawek oraz na zlecenie Gminy Miasto

Wtoclawek.

Wprowadzenia do projektu uchwaiy dokonal Pan Piotr Grudzi6ski Dyrektor Miejskiego

OSrodka Pomocy Rodzinie we Wtoctawku.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwafy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Zdrowia, Rodziny i opieki

Spolecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna

Ewa Szczepahska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww'

zagadnieniem.

wobec braku zgloszed do udziatu w dyskusji PrzewodniczEcy Rady Miasta poddat pod

gfosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia szczeg6towych zasad ponoszenia

odptatno6ci za iwiadczenia w formie pobytu w o5rodkach wsparcia i mieszkaniach



chronionych prowadzonych przez Gminq Miasto Wtoctawek oraz na zlecenie Gminy Miasto

Wloclawek.

Wvniki gfosowania

ZA:20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (20)

Jacek Bulawa, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanistaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta

Rutkowska, Ewa Szczepadska, Mafgorzata Szymadska, Daniel Tobjasz, Stanislaw

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (s)

Janusz Dqbczy6ski, Jarostaw Hupafo, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, Janusz Zi6lkowski

po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w

rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w

zaproPonowanYm brzmieniu.

Ad. 28

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych

W tvm punkcie porzadku obrad glos zabrali:

- radnY Stanisfaw Krzemieniewski
- radna Wanda Muszalik
- radna Mariola Gawtowska
- radny Andrzej Golqbieski
- radna Agnieszka Jura - Walczak

Ad.29
Informacje i komunikatY

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e kolejnq sesjq Rady Miasta planuje zwotai w

drugiej polowie sierpnia br. chyba, iezaidqokolicznoSci powodujqce zwotanie posiedzenia we

wczedniejszym terminie.

JJ



n

Ad.30
Zamkniqcie obrad

Wobec zrealizowania porzqdku posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanisfaw

Wawrzonkoski zakoficzyl obrady Xl sesji Rady Miasta Wfocfawek, kt6re odbyty siq w dniu

25 czerwca 2019 roku.

Przewodniczecy

nJv ruiasta Wloclawek/. ,-.', nk
radny Stanislaw Wawrzonkoski

n
Przygotowala: Jola Skladanowska

Miasta

Przygotowano przy pomocy
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